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Президент Беларуси принял решение оказать РПУП «За-

вод газетной бумаги» дополнительную финансовую помощь

в целях стабилизации его финансово-экономического со-

стояния.

Напомним, что в 2005–2007 годах по указанию президента Ми-
нистерство финансов выделило Белорусскому производствен-
но-торговому концерну лесной, деревообрабатывающей и цел-
люлозно-бумажной промышленности на закупку товаров для
строительства завода займы на общую сумму 41,8 миллиона
долларов. Причем всего под 2% годовых.

Предполагалось, что эти средства концерн будет отдавать с 1
января 2010 года, как только завод начнет приносить прибыль и
отбивать вложенные в него средства. Однако возложенные на
Шклов надежды не оправдались, и для стабилизации финансо-
вого положения предприятия потребовалось принятие новых мер
поддержки.

Так, по решению президента Беларуси, концерн «Беллесбумп-
ром» начнет отдавать заем лишь с 2015 года и полностью пога-
сит его только в 2020 году.

Еще один заем в 5,98 миллиона долларов, выделенный на про-
ведение работ по доработке оборудования бумагоделательной
машины, будет погашаться лишь с 2013 года, а не с 2010-го, как
ранее планировалось.

Как уже писал «Ежедневник», едва начав работать, РПУП «За-
вод газетной бумаги» буквально сразу же залез в огромные дол-
ги. И речь идет не только о кредитах и займах, полученных под

(Îêîí÷. íà ñò. 2)
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Àëåêñàíäðà

Ëóêàøåíêî - 33%
Рейтинг поддержки действу-

ющего президента Беларуси
продолжает снижаться. Об
этом свидетельствуют данные
соцопроса, проведённого в
Белоруссии компанией Baltic
Surveys.

Отвечая на вопрос «Если

бы в ближайшее время со-

стоялись новые выборы пре-

зидента Белоруссии, за кого

бы вы проголосовали в пер-

вую очередь?», 33% респон-

дентов выбрали кандидату-

ру Лукашенко. В апреле те-

кущего года эта цифра со-

ставляла 39%.

При этом негативный рей-

тинг Лукашенко демонстри-

рует рост. От поддержки

действующего президента

категорически отказались

12,1% опрошенных, при

том, что в июне данную по-

зицию разделяли 10,5%

респондентов.
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под строительство и попол-
нение оборотки.

На конец 2009 года завод был
должен фактически всем лес-
хозам Беларуси за поставлен-
ную древесину. Дошло до того,
что УП «Беллесэкспорт», чтобы
защитить интересы лесозаго-
товителей, вынуждено было
обратиться в суд о взыскании
с завода более 2 миллиардов
рублей. И это был долг за дре-
весину, поставленную еще в
2008 году. Если приплюсовать
к нему и все остальные долги,
то сумма получалась и вовсе
неподъемная для предприятия.

Тогда предприятие сумело
выпутаться – вмешались «вер-
хи» (ведь это проект президен-
та), но судя по тому, что главе
государства потребовалось
принимать новые меры по ста-
билизации финансового поло-
жения предприятия, ситуация
на нем не сильно изменилась.

Àëåêñàíäð Íàäèøèí

Äàãíàöü ³ ïåðàãíàöü ÊÏÑÑ
Бялыніцкая раённая газета “Зара над Друццю” 31 ліпеня паве-

даміла аб тым, што днямі 21-гадоваму фельчару СВК “Калгас
“Радзіма” Людміле Волкавай быў уручаны 100-тысячны білет чле-
на рэспубліканскага ГА “Белая Русь”.

- Я задаволена сваім рашэннем папоўніць шэрагі гэтага гра-
мадскага аб’яднання, - распавяла карэспандэнту “Зары над
Друццю” Наталлі Бычковай маладая дзяўчына. – На мой погляд,
сябры “Белай Русі” уносяць значны і дастойны ўклад ва ўмаца-
ванне і росквіт Беларусі, актыўна працуюць на кансалідацыю пат-
рыятычных сіл, садзейнічаюць захаванню эканамічнай і сацыяль-
най стабільнасці нашай краіны. У гэты цікавы, імклівы час я хачу
таксама быць у радах тых, хто сваёй працай, актыўнай жыццёвай
і грамадзянскай пазіцыяй прымнажае не толькі багацце Айчыны,
але і ўмацоўвае яе суверэнітэт.

Шаноўныя калегі з “Зары над Друццю” паведамляюць, што, каб
уручыць Любові Волкавай членскі білет сябра ГА “Белая Русь” за
№ 100000, у аграгарадок Вішоў прыехалі намеснік старшыні Ма-
гілёўскай абласной арганізацыі гэтага грамадскага аб’яднання
Барыс Зінкевіч, намеснік старшыні Бялыніцкага райвыканкама
Надзея Серыкава, старшыня раённай арганізацыі ГА “Белая Русь”

(які адначасова з’яўляецца начальнікам Бялыніцкага раённага
аддзела адукацыі) Мікалай Пашкоўскі. Таксама маладую дзяўчыну
павіншавала і намеснік старшыні СВК “Калгас “Радзіма” па ідэа-
лагічнай рабоце Галіна Шлапакова.

Што ж, можна толькі парадавацца за тое, што столькі важных
пасадавых асоб клапоцяцца аб пашырэнні шэрагаў “Белай Русі”.
Здзіўляе толькі тое, што тая ж Надзея Серыкава, якая з’яўляецца
намеснікам старшыні Бялыніцкага райвыканкама па ідэалогіі,
адукацыі і культуры і адначасова сябрам ГА “Белая Русь”, чамусьці
зусім не клапоцііцца пра тое, каб пашыралісь шэрагі іншых пат-
рыятычных грамадскіх аб’яднанняў і ініцыятыў, такіх, як ГА БНФ
“Адраджэнне”, ГА “Рух “За свабоду” альбо кампаніі “Гавары праў-
ду!”. Нажаль, іх новым сябрам ніхто з уладнай вертыкалі не кажа
прыгожыя словы і не ўручае падарункі, як Галіне Волкавай. З імі
адбываюцца размовы зусім іншага зместу...

Большасць чытачоў ведае, як “добраахвотна” пашыраюцца
шэрагі “Белай Русі”, таму многа распавядаць на гэту тэму не буду.
Шматлікія настаўнікі і супрацоўнікі ўстаноў культуры Бялыніцкага

(Çàêàí÷. íà ñò. 3)

Ñîáóòûëüíèê ñáðîñèë

æèòåëÿ Ìîãèëåâà ñ

áàëêîíà 4-ãî ýòàæà
Жителя Могилева сбросил с

балкона собутыльник, сообщи-
ли в Генпрокуратуре.

В Могилеве 15 августа был най-
ден труп мужчины 1958 года рож-
дения с травмами, которые обыч-
но получают при падении с высо-
ты.

Позже было установлено, что
могилевчанина 14 августа около
полуночи в ссоре после совместно-
го распития спиртных напитков
сбросил с балкона квартиры (с 4-
го этажа) находившийся у него в
гостях неработающий молодой че-
ловек 1987 года рождения.

Подозреваемого задержали. В
его отношении возбуждено уголов-

ное дело.



3

Äàãíàöü ³

ïåðàãíàöü ÊÏÑÑ
(Çàêàí÷. Ïà÷. íà ñò. 2)

раёна расказалі мне столькі
цікавага пра тое, як ім настой-
ліва “рэкамендавалі” пісаць за-
явы на ўступ у ГА “Белая Русь”,
што на гэту тэму можна на-
пісаць не адзін артыкул. Сумна
толькі тое, што нашы сеяцелі
“разумнага, добрага, вечнага”
ад такіх прапаноў з боку кіраў-
ніцтва самі адмовіцца не мо-
гуць, а пасля выказваюць свае
скаргі незалежным журналі-
стам на ўмовах ананімнасці.
Што ж, усе мы ведаем “муж-
насць” прадстаўнікоў “бюджэт-
най” сферы...

Здзіўляе таксама “упёр-
тасць” нашых высокіх чыноў ад
ідэалогіі, якія ў масавым парад-
ку, на “добраахвотнай” аснове,
пашыраюць шэрагі такіх арга-
нізацый, як ГА “Белая Русь” і
БРСМ. Няўжо яны не памята-
юць нядаўнюю гісторыю пра
тое, як хутка “ляснулі” КПСС і
УЛКСМ, якія стваралісь па па-
добнаму прынцыпу, пры змене
палітычнай абстаноўкі? І дзе
падзелісь у адзін момант усе іх
шматлікія “члены”...

Ну а пакуль у “Белай Русі”, па
словах яе старшыні, міністра
адукацыі Аляксандра Радзько-
ва “наперадзе галоўны экза-
мен – удзел у выбарах кіраўні-
ка дзяржавы”.

“Паспяховае выкананне гэ-
тай задачы немагчыма без вы-
сокага ўзроўня арганізацыйнай
працы, выканальніцкай дыс-
цыпліны, бездакорнага выка-
нання рашэння кіруючых орга-
наў аб’яднання “ – гаворыцца ў
звароце Аляксанра Радзькова,
які днямі апублікаваны ў “На-
роднай газеце”.

Можна не сумнявацца, што
сябры ГА “Белая Русь”, якія бу-
дуць складаць аснову выбар-
чых камісій, “бездакорна выка-
наюць” загад свайго кіраўніцт-
ва...

Ñÿðãåé Ñåìÿíîâ³÷

«Õðîñíû áàöüêà»-3 — ìàçà³÷íû. ²

äýáþòóå Íÿêëÿå¢
Íà ÍÒÂ âûéøà¢ ÷àðãîâû êàâàëàê ñåðûÿëà, ïðûñâå÷àíàãà

ê³ðà¢í³êó Áåëàðóñ³. Íà ãýòû ðàç ç êàï³òàíàì Äóäê³íûì,

äîêòàðàì Ø÷ûãåëüñê³ì ³ ïñ³õ³ÿòðàì³ ç ²íñòûòóòà ³ìÿ

Ñåðáñêàãà. Íàçûâàåööà ¸í: «Ãðîøû ñÿì’³ Ëóêàøýíê³».

Чарговая серыя фільма апа-
вядае пра бізнэс сям’і Аляксан-
дра Лукашэнкі. Стужка апавя-
дае пра бізнэс-сувязі Віктара і
Дзмітрыя Лукашэнкаў. Гаворка
ідзе і пра алігархаў Чыжа і Пеф-
ціева, і пра пасаду Лукашэнка-
вай нявесткі Ліліі.

Інтэрв’ю даюць былы на-
чальнік Упраўлення МУС па ба-
рацьбе з карупцыяй Вячаслаў
Дудкін, які змушаны быў уцячы
з краіны пасля таго як былі спы-
нены расследаванні карупцый-
ных злачынстваў з удзелам
найвышэйшых чыноўнікаў. Вы-
ступаюць таксама дэпартава-
ныя з Беларусі расейскія прад-
прымальнік Алан Пліеў і паліто-
лаг Андрэй Суздальцаў, на-
меснік дырэктара Інстытута
краінаў СНД, прапуцінскі палі-
толаг Уладзімір Жарыхін, былы
следчы пракуратуры, а цяпер
праваабаронца Алег Воўчак.

Дае Лукашэнку жару былы
палкоўнік спецназа Барадач.

У фільме прыводзяцца й выт-
рымкі з заключэння псіхіятра
Змітра Шчыгельскага, якое
было зроблена больш як 10
гадоў таму, – псіхіятр быў вы-
мушаны эміграваць з Беларусі.
Знакаміты дыягназ Шчыгельс-
кага – мазаічная псіхапатыя —
каментуюць дактары з маскоў-

скага Інстытута псіхіятрыі імя
Сербскага.

У Беларусі гэты фільм перак-
рылі, як і папярэднія. Заміж
«Мазаічнага бацькі» беларус-
кае НТВ дэманстравала пера-
дачу пра расейскага акцёра
Міхала Баярскага, вядомага
постсавецкаму гледачу ў ролі
д’Артаньяна.

А ў фільме НТВ упершыню
паяўляецца патэнцыйны кан-
дыдат у прэзідэнты Беларусі
Уладзімір Някляеў. Шмат хто
лічыць, што менавіта ён будзе
«прарасійскім» кандыдатам.

NN.BY

Óëàäç³ì³ð Íÿêëÿå¢

Çîëîòà âñå ìåíüøå, à

äîëãîâ âñå áîëüøå

Международные резервные
активы (золотовалютные ре-
зервы) Республики Беларусь,
рассчитанные по методике
МВФ, уменьшились за январь
— июль 2010 года на 5,7%, до
5,332 млрд. долларов. В де-
нежном выражении — на 320
млн. долларов.



4

Íàøû êàäðû

Êëóá áàãàöåÿ¢ Äçì³òðûÿ Ëóêàøýíê³
«Íåêàìåðöûéíû» Ïðýç³äýíöê³ ñïàðòû¢íû êëóá áóäóå æûëû ðà¸í ³ êàíòðàëþå ëàòàðý³. ²

òðàö³öü áîëüø çà $2,5 ì³ëü¸íû íà äàáðà÷ûííàñöü.

Äçì³òðûé Ëóêàøýíêà
На тое, што Прэзідэнцкі

спартыўны клуб — фактычна
прыватная лавачка, намякае
тэрмін правядзення агульнай
сустрэчы. Згодна са статутам,
кіраўніцтву дастаткова раіцца з
іншымі ўдзельнікамі аб’яднан-
ня па інтарэсах раз на пяць
гадоў. Першая сустрэча адбы-
лася нават трохі пазней ад часу
заснавання. На ёй была выбу-
даваная іерархія арганізацыі.
Кіраўніком выбралі сярэдняга
прэзідэнцкага сына Дзмітрыя
Лукашэнку, а ў ЦК трапілі ста-
рэйшы сын Віктар, уплывовы
бізнэсовец Юрый Чыж, стар-
шыня Мінскага гарвыканкама
Мікалай Ладуцька і яшчэ шэсць
былых спартоўцаў і функцыя-
нераў.

Але чыя ж гэта лавачка юры-
дычна? «Рэспубліканскае дзяр-
жаўна-грамадскае аб’яднанне»
— чорт нагу зломіць. Адметна,
што на сайце арганізацыі не-
магчыма знайсці ніводнага фо-
таздымка хоць кагосьці з кіраў-
ніцтва, апроч самога Аляксан-
дра Лукашэнкі, які фармальна
дачынення да клуба не мае.

Ñòâàðàë³ íåêàìåðöûéíóþ

àðãàí³çàöûþ, àëå âûéøëà

íåøòà íå òîå…

«Беларускія спартоўцы, ветэ-
раны спорту, трэнеры, кіраўнікі
і выкладчыкі спартовых школ у
ліпені 2005 аб’ядналіся ў нека-
мерцыйную арганізацыю, каб
падтрымаць фізкультурна-аз-
дараўленчы рух у краіне, ства-
рыць неабходныя ўмовы для

заняткаў спортам і фізічнай
культурай, арганізацыі актыў-
нага адпачынку», — кажа ле-
генда арганізацыі. Якім бокам
тады ў яе трапілі чыноўнікі і калі
яна стала камерцыйнай, гра-
мадскасці прасачыць не ўдало-
ся.

Дзмітрый Лукашэнка не стаў
хаваць прыблізных фінансавых
стратаў арганізацыі — $1,3
мільёна на правядзенне дзіця-
чых і падлеткавых спартыўных
спаборніцтваў. Амаль столькі ж
— на стыпендыі 500 атлетам.
Тое, што можна назваць фак-
тычна дабрачыннасцю.

Але Прэзідэнцкі спартыўны
клуб — установа надзвычай ак-
тыўная не толькі ў спартыўным
плане, як вынікае з назвы. Ап-
роч абстрактнай прапаганды
здаровага ладу жыцця, у яго
ёсць і канкрэтныя бізнэс-пра-
екты.

«Адкуль грошы, Дзіма?»
Прэзідэнцкі сын любіць пад-

крэсліваць, што ягоная аргані-
зацыя існуе не за кошт бюджэ-
ту. Маўляў, даходы — унёскі
партнёраў і спонсараў, а такса-
ма прадпрымальніцкая дзей-
насць.

Самы амбітны праект, у рэа-
лізацыі якога ўдзельнічае
«Клуб» Лукашэнкі-сярэдняга,
— $800-мільённы жылы комп-
лекс «Нотынгем». Спецыялісты
называюць яго найбуйнейшай
будоўляй пасля «Мінск-Сіці» і
«Маяка Мінска».

Інвестар і будаўнік — кампа-
нія «Юнівест-М» і яе даччынае
прадпрыемства «Юнівестбуді-
нвест». Старт праекту мусіць
быць дадзены ў 2010. Непада-
лёк ад пасёлка Калодзішчы,
што на ўсход ад Мінска, на тэ-
рыторыі 290 га пачнуць буда-
ваць звышэлітны малапавярхо-
вы пасёлак. Плануецца пабуда-
ваць больш за 850 тысяч квад-
ратных метраў жылля для 21
тысячы чалавек. Да новага ра-
ёна пабудуюць новую шыра-

чэзную трасу, якая скрыжуец-
ца з МКАД і стане працягам ву-
ліцы Ваўпшасава.

Як хваляцца архітэктары, для
выкарыстання назвы «Нотын-
гем» спатрэбілася афіцыйнае
ўхваленне гарадскога савета
аднайменнага англійскага го-
рада, які з’яўляецца пабраці-
мам Мінска. Хоць шмат каму
нагадвае каралеўскі Версаль
пад Парыжам.

«Дабро» на будаўніцтва атры-
манае і ад Мікалая Ладуцькі.
Нагадаем — яшчэ аднаго кіраў-
ніка «Клуба». Калі былы стар-
шыня Мінгарвыканкама Міхаіл
Паўлаў не вітаў стварэнне ма-
лапавярховых раёнаў, то Ла-
дуцька ставіцца да іх прыязна.

Латарэі кампаніі «Спорт-
Пары» — гэта «Спортлато» і
«Кена». Дзмітрый Лукашэнка
валодае імі разам з кампаніяй
аднаго з найбагацейшых бела-
рускіх бізнэсоўцаў Уладзіміра
Пефціева «БТ Тэлекамуніка-
цыі». Нягледзячы на шматлікую
рэкламу, беларусы слаба адрэ-
агавалі на новыя электронныя
гульні.

ЗАТ «Гандлёвы дом «БелАЗ»
мае эксклюзіўнае права на
продаж прадукцыі БелАЗа на
тэрыторыі Расіі. Няўжо без да-
памогі Прэзідэнцкага спартыў-
нага клуба самазвалы не пра-
даваліся за ўсходнюю мяжу?

«Першая ўзорная друкарня»
— яшчэ адно стварэнне прэзі-
дэнцкага сына. Узяўшы за на-
зву стары расійска-савецкі
брэнд — такая друкарня існа-
вала з канца XIX стагоддзя, —
Дзмітрый Лукашэнка толькі па-
чынае раскручваць свой пра-
ект. Пры адпаведным лабія-
ванні кампанія можна хутка
выйсці на першыя месцы ў
краіне.

Вось так «дзяржаўна-грамад-
скае» аб’яднанне паціху перат-
вараецца ў магутную бізнэс-
групоўку.

Â³òàëü Íåñöåðà¢, nn.by
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Âëàñòè Áåëûíè÷ñêîãî ðàéîíà îòêàçàëè â

ïðîâåäåíèè ïèêåòà

Àëåêñàíäð Âîðîíèí

Активист кампании «Говори
правду!» Борис Вырвич полу-
чил ответ из Белыничского
райисполкома на поданное за-
явление о проведении пикета
по сбору подписей в поддерж-
ку выдвижения Владимира Не-
кляева делегатом 4 Всебело-
русского народного собрания.

В ответе за подписью пред-
седателя Белыничского райис-
полкома Александра Ворони-
на, в частности, говорится:

-“ На Ваше заявление о даче
разрешения на проведение
15.08.2010 года о даче разре-
шения на проведение
15.08.2010 года в г. п. Белыни-
чи пикетирования для сбора
подписей по выдвижению Не-
кляева Владимира Прокофье-
вича делегатом на 4 Всебело-
русский народный съезд Белы-
ничский районный исполни-
тельный комитет сообщает, что
в настоящее время Президен-
том Республики Беларусь не
установлена дата проведения
четвертого Всебелорусского
народного собрания, не утвер-
ждён порядок выдвижения и
избрания его делегатов.

На основании вышеизложен-
ного пикетирование
15.08.2010 года для сбора под-
писей по выдвижению Некляе-
ва Владимира Прокофьевича
делегатом на 4 Всебелорус-

ский народный съезд будет
расценено как нарушение об-
щественного порядка и зако-
нодательства Республики Бе-
ларусь о массовых мероприя-
тиях.

Данное решение может быть
обжаловано Вами в судебном
порядке».

Говорит активист «Говори
правду!» Борис Вырвич:

 - По моему личному мнению,
повод для отказа в проведении
пикета абсолютно надуман-
ный. О планируемом проведе-
нии «Всебелорусского собра-
ния» Александр Лукашенко за-
явил уже очень давно и это не
наши проблемы, что чиновни-
ки из оргкомитета по его про-
ведению до сих пор не разра-
ботали порядок выдвижения
делегатов. Ведь все организа-
ционные вопросы они должны
были решить ещё до начала
августа. Просто делегатов на
все эти «собрания» никогда не
выбирали – их назначали мес-
тные райисполкомы. Поэтому
собрание только называлось
народным, на самом деле оно
было заседанием начальников
разных рангов, которые соби-
рались лишь для того, чтобы
продемонстрировать свою
преданность Александру Гри-
горьевичу и получить за это
солидные подарки. Для того,
чтобы создать массовость, до-
бавляли некоторое количество
представителей трудящихся,
которые проходили жёсткий
отбор со стороны вертикали на
предмет лояльности и «паслух-
мянасці». Вот власти и боятся,
что первым по-настоящему на-
родным делегатом может
стать Владимир Некляев, кото-
рый не побоится сказать прав-
ду о действительном положе-
нии дел в стране, рассказать,
как на самом деле живут мно-
гие люди в “сильной и процве-

тающей” Беларуси. Думаю, что
и в дальнейшем чиновники бу-
дут чинить всяческие препят-
ствия сбору подписей за его
выдвижение делегатом на 4
Всебелорусское народное со-
брание.

Напомню, что в 2006 году
тогдашний председатель Бе-
лыничского райисполкома
Александр Ильянов отдавал
приказ «доблестным» сотруд-
никам Белыничского РОВД
арестовать Бориса Вырвича за
материал в газете «Паходня»
«Прадстаўнікі народа. Альбо
вертыкалі?”, в котором крити-
ковалась процедура выдвиже-
ния делегатов на 3 Всебело-
русское собрание в Белынич-
ском районе.

Èâàí Áîðèñîâ

Êðèìèíàë â Êðóãëîì
8 августа в 10-10 в Круглянс-

кую центральную райбольницу
с проникающим колотым ра-
нением в живот в состоянии
алкогольного опьянения из
своего дома бригадой скорой
медицинской помощи достав-
лена и госпитализирована жи-
тельница д. Кононовичи Круг-
лянского района 1966 г.р. Ус-
тановлено, что 7 августа око-
ло 16-00 во дворе своего дома
в ссоре телесные поврежде-
ния на почве ревности причи-
нил сельскохозяйственными
вилами сожитель 1967 г.р. 9
августа предварительным рас-
следованием Круглянского
РОВД возбуждено уголовное
дело по ст. 147 ч. 1 УК РБ.
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Ïðîêóðîð Ìîãèë¸âñêîé îáëàñòè îáíàðóæèë íàðóøåíèÿ

â Êðóãëÿíñêîì ðàéîíå

На состоявшемся расши-
ренном заседании Круглянс-
кого районного исполнитель-
ного комитета рассмотрено
представление прокурора Мо-
гилевской области Эдуарда
Сенькевича об устранении вы-
явленных на территории Круг-
лянского района нарушений
законодательства о предуп-
реждении и профилактике
правонарушений и преступле-
ний.

В своем выступлении проку-
рор Могилевской области от-
метил, что материалы прове-
денной проверки свидетель-
ствуют о том, что в деятельно-
сти органов власти и управле-
ния Круглянского района име-
ются серьезные нарушения
при реализации Закона Рес-
публики Беларусь «Об основах
деятельности по профилакти-
ке правонарушений», государ-
ственных программ нацио-
нальных действий по предуп-
реждению пьянства, алкого-
лизма и по борьбе с преступ-
ностью.

Несмотря на то что уровень
преступности в Круглянском
районе на 10 тыс. населения
составил 64,7, что несколько
ниже среднеобластного пока-
зателя (72,2), он является од-
ним из высоких в области.

Крайне неблагополучная об-
становка сложилась в районе
с профилактикой преступле-
ний, совершаемых лицами в
состоянии алкогольного опья-
нения. Количество таких пре-

ступлений увеличилось в теку-
щем году с 19 до 33, из них:
число преступлений, совер-
шенных ранее судимыми лица-
ми, увеличилось с 8 до 15, на
почве семейно-бытовых отно-
шений - с 3 до 5, группой лиц –
с 4 до 5, в общественных мес-
тах – с 3 до 9. Удельный вес
преступлений данного вида
вырос с 22,4% до 42,9%.

В Круглянском районе отме-
чается также рост особо тяж-
ких и тяжких преступлений.

Прокурор области указал,
что районным отделом внут-
ренних дел ненадлежащим об-
разом выполняются меропри-
ятия по розыску лиц, совер-
шивших кражи. Не оказывает
существенного влияния на со-
стояние преступности и рабо-
та по выявлению лиц, совер-
шивших административные
правонарушения против здо-
ровья человека, общественно-
го порядка и нравственности.

Анализ работы, проделанной
субъектами профилактики
Круглянского района, показал,
что профилактика правонару-
шений и преступлений, прово-
димая районным советом про-
филактики правонарушений и
советами общественных пунк-
тов охраны правопорядка, на-
ходится не на должном уровне.

Сложилась практика, когда
указанные выше советы рас-
сматривали уже совершенные
правонарушения, тогда как их
деятельность должна носить
предупредительный характер.
Такой подход к организации
работы в данном направлении
не отвечает требованиям зако-
нодательства о профилактике
правонарушений.

Сенькевич Э.А. констатиро-
вал, что прежде всего следует
пересмотреть отношение к
проблеме профилактики пре-
ступлений и правонарушений.

Профилактическая работа
должна быть одним из приори-
тетных направлений в деятель-
ности государственных и пра-
воохранительных органов,
районного совета профилакти-
ки правонарушений и советов
общественных пунктов охраны
правопорядка.

Ïî ìàòåðèàëàì ñàéòà

Ãåíåðàëüíîé ïðîêóðàòóðû

Êðèìèíàë â ðåãèîíå
6 августа предварительным

расследованием возбуждено
уголовное дело по ст. 328 ч. 1
УК РБ в отношении жителя г.п.
Белыничи 1970 г.р., который 6
августа около 13-00 по месту
жительства хранил 470 грамм
марихуаны. Задержан в поряд-
ке ст. 108 УПК РБ.

В период с 19-30 3 августа до
9-00 4 августа из магазина в д.
Радча Круглянского района по-
хищены около 1 млн. рублей
денежной выручки, продукты
питания, спиртные напитки на
общую сумму 1,5 млн. руб.
Сигнализация и сторожевая
охрана отсутствуют. 5 августа
предварительным расследо-
ванием возбуждено уголовное
дело по ст. 205 ч. 1 УК РБ.

3 августа предварительным
расследованием Шкловского
РОВД возбуждено уголовное
дело по ст. 206 ч. 2 УК РБ (Гра-
беж) в отношении двух нера-
ботающих жителей д. Ордать
Шкловского района 1977 г.р.,
1975 г.р., которые 2 августа
около 9-00 на улице указанной
деревни открыто и с примене-
нием насилия похитили 30 000
рублей и личные вещи у нера-
ботающего жителя г. Хмель-
ницкий 1977 г.р. Задержаны в
порядке ст. 108 УПК РБ.
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ðàéîíå
Ночью 5 августа в деревне

Говяды Шкловского района
были убиты тридцатипятилет-
няя женщина и ее дочь семнад-
цати лет. Обе скончались от
множественных ножевых ране-
ний.

Около 2 часов ночи некто Ю.

1988 года рождения, уроженец

Витебской области, ранее не-

судимый, неработающий, не-

женатый, проник в квартиру в

д. Говяды, где в ходе возник-

шей ссоры нанес хозяйке дома

ножевые ранения, от которых

она скончалась на месте про-

исшествия. А также причинил

множественные ножевые ра-

нения ее дочери Полине, 1993

г. рождения, от которых та

скончалась в УЗ «Шкловская

ЦРБ». Отцу несовершеннолет-

ней, который на шум в кварти-

ре вышел из своей комнаты и

пытался предотвратить проти-

воправные действия, преступ-

ник также нанес резаные ране-

ния, после чего с места пре-

ступления скрылся.

Сотрудниками Шкловского,
Белыничского, Круглянского
РОВД проводились оператив-
но-розыскные мероприятия,

направленные на установле-
ние места нахождения Ю.
7.08.2010 г. он был задержан.

Хозяин дома, где произошло
двойное убийство, находится
на лечении в хирургическом
отделении районной больни-
цы. Двенадцатилетнему сыну
Николаю, который в момент
совершения преступления на-
ходился в квартире, оказана
психолого-психиатрическая
помощь.

Сам Ю. до мая 2010 г. рабо-
тал и проживал у родственни-
ков в д. Говяды Шкловского
района, поддерживал дружес-
кие отношения с погибшей не-
совершеннолетней Полиной. В
июне 2010 года выехал к мате-
ри в д. Ледневичи Витебской
области, после чего в д. Говя-
ды Шкловского района приез-
жал периодически.

Ïî ìàòåðèàëàì uvd@mogilev.by.

Ìàëàêî ç

Áÿëûí³÷ ïàéøëî

¢ Ðàñ³þ
“Россельхознадзор” ад 3

жніўня 2010 адмяніў раней

уведзеныя абмежаваньні на

пастаўку ў Расею малочнай

прадукцыі чатырох бела-

рускіх прадпрыемстваў.

Аб гэтым агенцтву «Інтэр-
факс-Захад» паведамілі ў прэс-
службе міністэрства сельскай
гаспадаркі і харчаваньня Бела-
русі.

Абмежаваньні на пастаўкі
зьнятыя з ААТ «Бабулін гла-
дыш», ААТ «Асіповіцкі малочны
камбінат», ААТ «Бярозаўскі сы-
раробны камбінат» і ААТ «Бары-
саўскі малочны камбінат».

»Такім чынам, зь сёньняшня-
га дня права на пастаўку сваёй
прадукцыі ў Расейскую Фэдэ-
рацыю маюць усе 54 малакапе-
рапрацоўчых прадпрыемстваў
Беларусі», – адзначылі ў
Міністэрстве.

У “Мінсельгасхарчы” растлу-
мачылі, што “Россельхознад-
зор” прыняў пад увагу вынікі
расьсьледаваньня прычын на-
яўнасьці ў жывёлагадоўчай
прадукцыі гэтых прадпрыем-
стваў забароненых і шкодных
рэчываў, і захады, прынятыя
Галоўным упраўленьнем вэтэ-
рынарыі “Мінсельгасхарча”.

Беларускі бок таксама даў га-
рантыі па недапушчэньні пас-
тавак у РФ прадукцыі, не адпа-
веднай расейскім вэтэрынар-
на-санітарным патрабавань-
ням.

Ðàäû¸ Ñâàáîäà

Ï³¢íû æûâîò - áàéêà

Навукоўцы выявілі, што,

ужыванне піва мала ўплывае

на памер жывата.

Супрацоўнікі некалькіх дас-
ледчых інстытутаў Нямеччыны
і Швецыі ў рамках Еўрапейска-
га даследаваннія рака і ежы
EPIC (European Prospective
Investigation into Cancer and

Nutrition) на працягу 8,5 гадоў
вывучалі ўзаемасувязь паміж
спажываннем піва і абхопам
таліі ў параўнанні з абхопам
сцёгнаў: у 20 625 чалавек — 7
876 мужчын і 12 749 жанчын.

Апынулася, што ў мужчын,
якія спажываюць не меней ад-
наго літра піва ў дзень, абхоп
таліі павялічваецца на 17% час-
цей, чым у астатніх. Аднак, як
паказалі ўведзеныя папраўкі
абхоп сцёгнаў залежыць ад
прапарцыйнага набору масы,
паведамляе online.ua

Ôîòà: online.ua
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Надрукавана на ўласным абсталяванні па адрасе: Бя-
лыніцкі р-н, в. В. Машчаніца. тэл. 37-110; 37-365. Наклад
299 асобнікаў. Выдавец Вырвіч Барыс Іванавіч. Падпіса-
на ў друк 17.08.2010 г. у 22.00

Óñÿãî ïàòðîõó

Ëóêàøåíêî ñòàíåò ãåðîåì ïîðíî

Информационная война

между Россией и Беларусью

набирает новые, желтые,

обороты. В России снимают

soft porno, где главным геро-

ем выступает персонаж, на-

поминающий президента

Беларуси Александра Лука-

шенко.

Скандальный российский ре-
жиссер Александр Валов во-
зобновляет съемки фильма
«Батькино счастье», главным
героем которого станет на-
чальник совхоза по имени
Лука.

Съемки начались еще в 2006
году, но затем были приоста-
новлены, сообщает
Rzeczpospolita.

Сюжет фильма сводится к
тому, что белорусский руково-
дитель совхоза, поклонник
женщин и спорта, узнает, что к
нему в хозяйство едет иност-
ранная делегация. Валов пла-

нирует 6 эротических сцен с
шокирующим финалом. Ока-
зывается, глава совхоза Лука,
чтобы достойно принять инос-
транных гостей, заменяет ме-
стных доярок московскими
моделями.

Напомним, что в 2006 году
официальный Минск угрожал
режиссеру уголовным пресле-
дованием за дискредитацию
главы Беларуси. Сейчас, види-
мо, времена изменились. И
Валову, который не раскрыва-
ет имя заказчика порно-филь-
ма, бояться некого.

Напомним, что именно Валов
снял порно «Юлия», героями
которого стали актеры, весьма
похожие на премьера Украины
Юлию Тимошенко и президен-
та Грузии Михаила Саакашви-
ли.

Стоит упомянуть, что16 авгу-
ста, в день солидарности с се-
мьями исчезнувших белорус-
ских политиков, канал НТВ вы-
даст в эфир третью часть до-
кументального фильма «Крёс-
тный батька».

Остается ожидать креатива
от белорусских телевизионщи-
ков. Пока россияне переигры-
вают.
Äîìèíèêà ÁÐÓÍÅÖÊÀß, Belmy.by

Íÿêëÿå¢ ðàçë³÷âàå íà

ì³ëü¸íû âûáàðöà¢ ³

ïåðàìîãó

Лідэр кампаніі “Гавары
праўду” Уладзімір Някляеў
распавёў пра сваю прарас-
ійскасць, перадвыбарчы на-
строй, стасункі з іншымі кан-
дыдатамі падчас онлайн-
канферэнцыі, якую заргані-
завала “Наша Ніва”.

На думку паэта, а зараз і пал-
ітыка, выбары адбудуцца ў гэ-
тым годзе.

- Новы год, хутчэй за ўсё,
пачнецца з дэвальвацыі бела-
рускага рубля, што прывядзе
да схуднення і без таго не над-
та пухнатага бюджэту кожнай
сям’і. Папулярнасці кіраўніку
краіны такая непапулярная
дзея не дадасць.

Калі планаваць удзел у выба-
рах ад сёння, заняцца імі толькі
цяпер, дык добра падрыхта-
вацца, канечне, немагчыма.
Але мы пачалі падрыхтоўку да
іх значна раней.

З усяго, што мы прааналіза-
валі, сістэматызавалі і падрых-
тавалі да дзеянняў вынікае,
што да нас могуць прыйсці
мільёны выбарцаў.

Паэт нарэшце дакладна рас-
павёў пра свае адносіны да
Расіі.

-Цяпер пра маю прарасійс-
касць…Многім чамусьці надта
хочацца, каб я Расію ненавід-
зеў. Яна такая, яна гэкая, пра-
васлаўная, імперская, з ёй мы
шчасця не мелі. А з кім мы мелі
шчасце?..

Давайце паспрабуем зай-
мець яго самі з сабой, не віна-
вацячы ў адсутнасці яго сусед-
зяў.

Я люблю Расію. Там, на Вол-
зе, з першым крыкам удыхнуў-
шы прыволжскім стэпавы ве-
цер, нарадзіўся мой бацька.
Гэта – любоў дарадзіннай па-
мяці, любоў душы, сэрца. Да-
вайце не загадваць нашым
сэрцам не любіць – і ўсё ў нас
будзе добра. Па любові, якая
нават вышэй за праўду.

Æûðûíî¢ñê³: ó 2011 ãîäçå Ëóêàøýíêà âûáàðû íÿ

âûéãðàå
У.Жырыноўскі сказаў, што

кіраўнік Беларусі Аляксандар Лу-
кашэнка фактам паказу па бела-
рускім тэлебачаньні вялікага
інтэрвію з прэзыдэнтам Грузіі
Міхаілам Саакашвілі помсьціць
Расеі за паказ па НТВ фільму
“Хросны бацька”. Паводле Жыры-
ноўскага, у “Хросным бацьку” пра
Лукашэнку “расказалі праўду”.
Жырыноўскі таксама назваў бела-
рускага кіраўніка няўдзячным, бо
ён узначальвае адну з частак су-
меснай Саюзнай дзяржавы, а Ра-
сея яго шмат гадоў падтрымліва-

ла.
Віцэ-сьпікер Расейскай Дзяр-

жаўнай Думы заявіў у гэтай сувязі,
што ў Аляксандра Лукашэнкі аго-
нія, і што ў 2011 годзе Лукашэнка
выбары ня выйграе і яму давяд-

зецца сысьці з палітычнай сцэны.


